
Verksamhetsberättelse för 
året 2024
redovisas på årsmötet 2025
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Medlemsantal
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• Föreningen hade den 1 januari 2025 totalt 169 yrkesverksamma medlemmar och 41 

pensionärsmedlemmar. Motsvarande siffror för 1 januari 2024 var 178 respektive 46.

• Dvs en minskning av medlemmar, vilket skulle kunna förklaras med att det är färre

tjänster i kommunen i och med Strömkullegymnasiets nedskärning av de nationella

programmen och Skåpafors förskolas nedläggning.

Tack för att du är en del av oss!



Varsel och uppsägningar

• Stor del av året har kantats av arbete kring varsel och 

uppsägningar. 

• Samt att kraftsamla och påverka beslutet om att minska 

andelen förskollärare i förskolan till 50% samt

• Beslutet av resursfördelningssystemet med timvolym i 

förskolan.

• I alla samverkansformer vi kunnat har vi berättat om vad 

besluten innebär i praktiken. Om igen och på olika sätt.
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Årsmötet 2024
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Tisdagar

• Styrelsen fördelar uppdragen mellan sig. Vi försöker 

bredda våra kunskaper.

• Tyvärr fick vi ganska snart avhopp från styrelsen och 

arbetet under året har haltat lite pga nya jobb och dåliga 

förutsättningar för att kunna vara facklig 

förtroendeman.

• Medlemsärenden prioriterades. 

• Löneöversyn och nytt avtal att lära oss och 

implementera.
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Ombudsträff • När vi hade en för alla ombud så var det extremt dålig 

uppslutning.

• Vi har informerat om HÖK-24.
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Utbildningar

• Förhandlingsombudsutbildning

• Huvudskyddsombudsutbildning

• HÖK- 24

• Regional konferens " Beslut blir verklighet"



HÖK-24

• Utgår från arbetet vi gjort ifrån HÖK-18 och HÖK-21.

• Nystart med utbildningschefen och personalchefen.

• Löneprocessen bevakar vi så att det fortsätter vara bra.

• Vi jobbar med tjänsteplanering, att få tid till det som ska 

göras på jobbet och med hälsan i behåll.

• Friskfaktorer.

• Kompetensförsörjning.
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Medlemsmöten förskolan

• Riskbedömning av arbetsmiljön.

• Vill träffa politiker i nästa steg.

• Frågeställningar skickades in och meddelades 

politikerna.

• Möte med utbildningsutskottet 15 maj.
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Sociala medier

• Delat information och aktuella händelser från Sveriges 

Lärare. Information om avtalet, HÖK-24 och 

metodstödet, ny förbundsordförande Anna Olskog

• Våra lokala aktiviteter. 

• Fakta om samverkansformerna i vår kommun och inom 

Sveriges Lärares region Fyrbodal.

• Uppdateringar nästan varje vecka om vad vi gjort på 

facket idag.

• Delning av lokala nyheter om lärare.

10



Arbetsplatsbesök & 
Loksam

• Medlemsmöte förskolan ersatte förskolornas under vt.

• Strömkulle/Vux.

• Franserudskolan.

• Skåpafors förskola.

• Långevi.

• Enebacken.

• Lövåsen.

• Hade planerat för Ekhagsskolan, Bäckeskolan och 

Bäckängen men det fick ställas in.
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Samverkan • Jobbat för en revidering av FAS-avtalet hela året!

• Exemplen som berättas från våra arbetsplatser och deras loksam 

lyfts vidare till verksam eller kosam. Ex:

• arbetsorganisation, 

• arbetsbelastning, tjänsteplanering

• arbetsmiljö kring ljud, ljus och ventilation, problem med digitala

plattformar, vikariebrist, färre rektorer (de saknas på plats).

• Lärarlönelyft
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MBL • Arbetsbrist i förskolan

• Familjecentralen omorganisation

• Nedskärning av Strömkullegymnasiet, till att endast erbjuda

introduktionsprogrammet.

• Gemensam IT-enhet, Bengtsfors, Åmål, Mellerud, Färgelanda

• Budget 2025, oeniga till minskade ekonomiska resurser. Förslag

om Bäckeskolans avveckling. Ny förskola Lövåsen.

• Omställning sociala området, där vi visade den fackliga styrkan

tillsammans med andra fackförbund när många verksamheter

berörs.
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Ombudsmän på besök

• I februari och oktober.

• Torgny och Vanja har stöttat oss i olika frågor under 

året. 

• Ett viktigt och tryggt stöd att ha!
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Styrelseutveckling

• Lära känna varann mer.

• Framförallt få kunskap om förbundets nya stadgar efter 

kongressen, mål och etik, vad avtalet innebär, 

aktivitetsplanera, checka av mot verksamhetsplanen och

• ha styrelsemöte.
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Framtiden i våra händer

• Verksamhetsplaneringen inför 2025 startar.

• Kongressbeslut. Budget i balans, rekrytering, ett 

gemensamt lärarspråk - metodstöd.

• Distriktsråd, som vi deltagit i under året när vi kunnat, 

är forum för regionala frågor och samverkan. 
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Styrelsen

____________________________        ____________________________ 

Jonna Wikman                                       Britt-Marie Aspmark

____________________________       ____________________________ 

Helen Karlsson                                                      Angelica Lundin

____________________________       ____________________________ 

Simon Bjaaland                                                     Anna Holgersson

____________________________       ____________________________ 

Anders Hassel, har inte kunnat delta               David He, endast kassör under året
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